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PRIMĂRIA  MUNICIPIULLUI  SĂCELE  

Str. Piaţa Libertăţii nr. 17, Săcele, cod 505600, Tel/fax: 40-268-276.164 / 273.091 
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    HOTĂRÂREA   Nr.  220                                                                     Data: 27.07.2023 

 

HOTĂRÂRE A CONSILIULUI  LOCAL 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 13 iulie 2023 

 

             Consiliul Local al Municipiului Săcele, întrunit în ședință ordinară în data de  27.07.2023. 

             Analizând Referatul de aprobare nr. 66412/19.07.2023 al inițiatorului - Primar ing. Popa Virgil, precum 

și necesitatea și obligativitatea aprobării Procesului - verbal al ședinței anterioare a Consiliului  Local al 

Municipiului Săcele, în conformitate cu prevederile legale în materie; 

             Luând la cunoştinţă de conţinutul Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată din 

data de 13 iulie 2023 a Consiliului Local al Municipiului Săcele;  

           Având în vedere Raportul de specialitate nr. 66413/19.07.2023 al Compartimentului Relații Consiliul 

Local şi  Avizele Comisiilor de specialitate; 

 Văzând prevederile Legii nr. 24/2000 privind normele de tehnică legislativă pentru elaborarea actelor 

normative, republicată, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 

privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele;     

             În temeiul art. 129, alin. (1), art. 133 alin. (2) lit. a), art. 134 alin. (1), art. 138, alin. (13) - (17), art. 139 

alin. (1), art. 196 alin. (1) lit. a), art. 197 alin. (1) și art. 243, alin. (1), lit. a) din O.U.G. nr. 57/2019 privind 

Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,  

 

H O T Ă R Ă Ş T E: 

 

       Articol Unic: Se aprobă Procesul - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de  13 iulie 2023, conform anexei care face parte integrantă din prezenta 

hotărâre. 

 

 

  PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ                                                       CONTRASEMNAT PENTRU LEGALITATE 

           CONSILIER  LOCAL                                            SECRETARUL  GENERAL AL MUNICIPIULUI  SĂCELE 

        Ec. TÓTH SÁNDOR                                                                   C.J.   ZAMFIR GETA 
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Hotărârea a fost adoptată: 18 voturi  pentru,  0 împotrivă, 0 abțineri  

Nr. consilierilor în funcţie: 19 

Nr. consilierilor prezenţi la şedinţă: 18  

 

 

Prezenta hotărâre s-a difuzat la:  

- 1 ex. Instituţia Prefectului Braşov 

- 1 ex. Dosar colecţie 

- 1 ex. Dosar şedinţă  

- 1 ex. D-l Primar 

-   1 ex. Compartiment Relații Consiliul Local 

 

http://www.municipiulsacele.ro/
mailto:primăria@municipiulsacele.ro
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                             Anexă la H.C.L. nr. 220/27.07.2023 

   

          Nr.  

          

                JUDEŢUL BRAŞOV                                                 

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                   SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 13.07.2023, orele 16,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Serviciului Poliția Locală, cu ocazia 

 întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă extraordinară convocată de 

îndată, desfășurată în format hybrid 

    

       Şedinţa extraordinară convocată de îndată a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 134 alin. 

(1), alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Consiliului  Local al Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei 

Municipiului Săcele, situat în str. Mihai Eminescu nr. 4, Sala de şedinţe a Serviciului Poliția Locală – et. 2, 

precum și prin mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

         1.  Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023 - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

           Avize Comisiile 1, 4. 

      2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut în valoare de 4.000.000 lei, în 

conformitate cu prevederile art. 1 din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 24/2023 privind unele măsuri 

fiscal-bugetare destinate acordării unor împrumuturi din Trezoreria Statului - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL. 

           Avize Comisiile 1, 4. 

      3. Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării destinației  imobilului din ,,Centrul de zi pentru 

educație timpurie”  în  ,,Creșă” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

           Avize Comisiile 1, 2, 4. 

     4. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea unității de învăţământ de educație timpurie antepreșcolară, fără 

personalitate juridică - „Creşa nr. 1 Săcele”- în subordinea  Consiliului Local al  Municipiului Săcele - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

           Avize Comisiile 1, 3, 4. 

     5. Proiect de hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Iluminat 

depozit Subobrej în Municipiul Săcele” aprobați prin H.C.L. nr. 225/22.06.2022 - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL. 

           Avize Comisiile 1, 2 4. 

     6. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării H.C.L. nr. 20/26.01.2023 privind aprobarea 

prețurilor de pornire la licitație pentru materialul lemnos, fasonat sub formă de sortimente la drum auto, 

destinat valorificării acesteia către operatorii economici, în anul de producție 2023, astfel cum a fost 

modificată prin H.C.L. nr. 111/ 06.04.2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

           Avize Comisiile 1, 4. 

     7. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de pornire la licitația publică cu strigare de masă 

lemnoasă pe picior ale partizilor, în vederea valorificării acesteia către operatorii economici, pentru anul de 

producție 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

           Avize Comisiile 1, 4. 

      8. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a 

masei lemnoase  pentru partida P 442/2300156800390 din U.P. VI Tărlung, u.a. 51A% - iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL. 

           Avize Comisiile 1, 4. 
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La şedinţă au participat: 

                   - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                   - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért (online) 

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                   -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect – Șef 

          - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget, Ordonanțare, 

C.F.P.P. 

          - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

                   - d-l Diniță-Ardeleanu Constantin - Șef Biroul Ordine și Liniște Publică, Pază Obiective, 

Circulație Rutieră, Evidența Persoanei 

                    - d-l Bălan Eugen – Șef Birou Investiții 

                     - d-na Hanu Carmen – insp. Comp. Educație Timpurie 

                     - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic 

                    - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                    - d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional din Municipiul 

Săcele 

                    - d-l Sipos Attila – RPLP Săcele R.A. 

                    

            Ședința este prezidată de d-l consilier local ec. Tóth Sándor .  

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a 

face apelul nominal.  

D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, 

constatând că sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 15 prezenți fizic și 4 

consilieri locali online, respectiv d-na Coman Felicia, d-na Miron Laura, d-na Popescu Gabriela și d-l 

Géczi Gellért. 

           D-l Președinte supune la vot proiectul  ordinii de zi, conform dispoziției nr. 1192/12.07.2023, care 

se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). 

           În continuare, d-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, la proiectul 

de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian spune că s-au solicitat discuții în plen, respectiv la rectificarea bugetară, la 

primul referat înaintat de către Școala Gimnazială nr. 4 pentru reparația gardului, sunt câteva rânduri prin 

care se solicită o sumă, 24 mii lei, fără nici un document justificativ, un deviz estimativ, o ofertă . 

D-l Primar spune că probabil cei de la școală au făcut o evaluare în acest sens referitor la suma care le  

este necesară pentru a finaliza lucrările, iar suma este de 24 mii lei. 

D-l Popa Marius Cristian spune că ar trebui ca și cei care aprobă să vadă de unde rezidă suma în cauză 

și întreabă dacă această solicitare a fost aprobată de Consiliul de Administrație al școlii. 

D-l Primar spune că consiliul de administrație al școlii nu aprobă solicitările pentru reparații curente.  

D-l Popa Marius Cristian spune că la Școala Gimnazială nr. 5 unde este în consiliul de administrație, 

reparațiile și investițiile se aprobă de către consiliul de administrație 

D-l Jitaru Gheorghe spune că d-l consilier local Popa nu a fost prezent la ședințele consiliului de 

administrație, a participat la 2 ședințe în 4 ani.  

D-l Popa Marius Cristian solicită notarea în procesul verbal al ședinței a celor afirmate de d-l consilier 

local Jitaru Gheorghe și menționează cî va cere de la școala evidența cu participarea la ședințele consiliului 

de administrație. Dumnealui mai spune că li se solicită aprobarea unor sume fără fundamentare și că nu 

contestă necesitatea, dar justificată, la fel cum alte instituții trimit și devize și procese tehnologice, etc, doar 

școlile nu o fac. 
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Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi  pentru). H.C.L. nr. 209. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre pentru 

privind aprobarea contractării unui împrumut în valoare de 4.000.000 lei, în conformitate cu prevederile 

art. 1 din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 24/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare destinate 

acordării unor împrumuturi din Trezoreria Statului. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu discuții în plen 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că a studiat materialele puse la dispoziție și că are câteva 

nelămuriri și întrebări, astfel pentru proiectul de extindere a  rețelelor de apă și canalizare în zona urbană 

marginalizată – Gârcini, prin GAL, la începutul anului,  consiliul local a pus la dispoziția executivului și a 

aprobat suma de 6.169.110 lei din credite interne, din cei 40 mil lei de la Banca Transilvania, totuși, în 

documentație se justifică această sumă de 4 mil prin acest proiect și nu înțelege din moment ce această 

sumă a fost deja bugetată, de ce avem nevoie de 4 mil lei pentru aceeași lucrare, când în contractul de 

finanțare scrie foarte clar că se poate accesa mecanismul de decontare prin cererile de plată, deci se poate 

realiza investția și depune cerere de plată. O altă chestiune pe care a găsit-o în contractul de finanțare nr. 

7994/27.10.2022 este aceea că certificatul de urbanism este expirat și termenul de implementare este 

31.12.2023, o altă obligație fiind începerea executării contractului cu 6 luni de la intrarea în vigoare a 

acestuia, iar aici au multe nelămuriri și întrebări fără răspuns. 

D-l Primar îi spune d-nei consilier local Paniti să formuleze întrebările pentru a i se da răspuns. 

D-na Paniti Izabella spune că a pus deja întrebările. 

D-l Primar spune că d-na consilier local a formulat niște afirmații, nu întrebări.  

D-na Paniti Izabella spune că a întrebat ce s-a întâmplat cu suma de 6.169.110 lei. 

D-l Primar spune că se dorește accesarea acestui credit de la Ministerul de Finanțe întrucât este un 

credit foarte avantajos cu dobândă foarte mică, dar, din păcate, suma maximă este de 4 mil lei  pentru 

municipii, sumă cu care se intenționează finanțarea unei părți din acele lucrări de apă-canal pentru str. 

Barajului, pentru a retrage cei 4 mil din cei 6 mil câți erau alocați inițial din creditul rambursabil și din 

credit să se realizeze asfaltarea de străzi anul viitor, aceasta este gândirea, deci nu va fi dublă finanțare, în 

momentul în care se va aproba această finanțare se va retrage suma de 4 mil din creditul rambursabil.  

D-na Paniti Izabella spune că era mai simplu să se acceseze acești 4 mil lei pentru reparații străzi. 

D-l Primar spune că pentru a face acest lucru era necesar să existe proiecte semnate. 

D-na Paniti Izabella spune că sunt proiecte semnate pe Anghel Saligny. 

D-l Rădulescu Eugen spune că este vorba de fonduri europene.  

D-l Primar reiterează faptul că acești 4 mil pot fi alocați doar pentru proiecte pe fonduri europene. 

D-na Paniti Izabella întreabă ce se întâmplă cu suma bugetată de 6.169.110 lei. 

D-l Primar spune că suma respectivă se va reduce cu 4 mil lei și se va finanța din creditul rambursabil 

diferența de 2 mil și ceva.  

D-na Paniti Izabella spune că banii aceștia au fost puși la dispoziție, odată ce s-a întâmplat acest lucru 

întreabă de ce nu s-a executat lucrarea în termenul respectiv. 

D-l Primar spune că achiziția execuției acestei lucrări a durat foarte mult, s-a făcut pe SICAP și 

suntem în faza finală a achiziției, s-a făcut licitație publică, probabil că în câteva zile se va semna 

contractul de proiectare și execuție și se va respecta acel termen de 31.12.2023. 

D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă suma licitată se încadrează în cei 6.169.110 lei, este mai mare 

sau mai mică.  

D-l Primar spune că tot contractul este de aproape 9 mil.  

D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că este vorba de două sume, sume susținute prin fonduri 

europene și sume din valori neeligibile pe care le suportă Primăria Municipiului Săcele, valoare neeligibilă 

este de 6 mil lei, iar contractul trebuie să se finalizeze până la sfârșitul anului.  

D-na Paniti Izabella spune că este ciudat că partea de cheltuieli neeligibile să fie mai mare decât cea 

de cheltuieli eligibile. 
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D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că există și o explicație pentru acest lucru, respectiv str. 

Barajului nu este o stradă care fie intabulată, care să aparțină Municipiului Săcele, strada Barajului a fost 

preluată de la Direcția Națională de Drumuri în administrare și atunci pe fonduri europene, din valori 

eligibile, se face partea de lucrare care se regăsește pe strada care a fost intabulată și este proprietatea 

Municipiului Săcele, iar restul se realizează din fonduri proprii. 

D-na Paniti Izabella spune că la accesarea creditului de 40 mil în raportul de specialitate s-a  inserat un 

tabel care prezenta valoarea de îndatorare și pragul de îndatorare la accesarea împrumutului, ori acum nu a 

regăsit aceste calcule.  

D-l Primar spune că poate să prezinte dumnealui aceste date, astfel, după cum se știe, un UAT se 

poate îndatora până la valoare maximă de 30% din venituri, la ora actuală, fără acest credit care se dorește 

a fi accesat, gradul de îndatorare, vârful care va fi în 2024 este de 14,43%, iar cu acest credit gradul va urca 

la 16,77%  în 2024, astfel suntem undeva la jumătate față de gradul maxim de îndatorare  

D-na Paniti Izabella mai întreabă ce se va întâmpla cu celelalte investiții din credite interne dacă nu 

avem bani nici pentru una singură.  

D-l Primar spune că toate investițiile care sunt prinse la momentul sunt bugetate și sunt bani alocați 

pentru ele. 

D-na Paniti Izabella spune că și aceasta a fost bugetată, dar nu au fost bani pentru ea. 

D-l Primar spune că nu există așa ceva, este vorba doar despre schimbarea unei sume, care ulterior va 

putea fi utilizată pentru alte tipuri de investiții. 

D-na Stoica Gabriela întreabă dacă acest credit, din punct de vedere economic, este mult mai 

avantajos pentru municipalitate. 

D-l Primar spune că este vorba de o dobândă de 1,5%. 

D-na Paniti Izabella spune că ROBOR la 3 luni este 6,49%. 

D-l Primar spune că discutăm față de ROBOR la care se adaugă 1,5%. 

D-na Paniti Izabella spune că este vorba de aproximativ 8%. 

D-l Primar spune că la bancă avem credit din 2006 pentru care plătim și acum. 

D-na Paniti Izabella spune că nu au informații actuale despre acesta, nefiind anexat tabelul cu gradul 

de îndatorare.  

D-l Rădulescu Eugen spune că acest grad de îndatorare nu s-a atașat la materialul transmis întrucât 

unul dintre avantajele accesării acestui credit este că se poate depăși gradul de îndatorare, nu este 

condiționat de acest aspect. 

D-na Paniti Izabella întreabă unde se stipulează acest lucru. 

D-l Rădulescu Eugen spune că apare în legislația  acest lucru. 

D-l Popa Marius Cristian spune că, chiar dacă este prevedere legală în acest sens, legislativul trebuie 

să cunoască aceste aspecte. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi  pentru). H.C.L. nr. 210. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea schimbării destinației  imobilului din ,,Centrul de zi pentru educație timpurie”  în  ,,Creșă”. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil, cu discuții în plen  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi  pentru). H.C.L. nr. 211. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

înfiinţarea unității de învăţământ de educație timpurie antepreșcolară, fără personalitate juridică - „Creşa 

nr. 1 Săcele”- în subordinea  Consiliului Local al  Municipiului Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu amendamentul care a fost înaintat d-nei Secretar General 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    D-na Secretar General dă citire amendamentului formulat, care este la Regulamentul de Organizare și 

Funcționare al unității de învăţământ de educație timpurie antepreșcolară, respectiv la art. 19, unde după  
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alin. (4) se dorește inserarea  unui nou alineat, care este și în Metodologie, în Ordinul nr. 566/ 2022, care va 

avea următorul conținut: ,, În cazul în care există cereri pentru forma de învăţământ în limba maternă a unei 

minorităţi naţionale, în unitatea de educaţie timpurie antepreşcolară pot funcţiona secţii în limba minorităţii 

respective”. 

    Se supune la vot amendamentul enunțat de către  d-na Secretar General și se aprobă cu unanimitate (19 

voturi  pentru).  

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre cu amendamentul inclus și se aprobă cu unanimitate (19 voturi  

pentru). H.C.L. nr. 212. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre pentru 

actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Iluminat depozit Subobrej în Municipiul 

Săcele” aprobați prin H.C.L. nr. 225/22.06.2022. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil, cu discuții în plen  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian spune că a discutat și cu d-l Bălan Eugen pe comisii și menționează că în 

memoriul de specialitate nu se specifică de unde provine creșterea de valoare din indicatorii tehnico-

economici, se justifică introducerea pe ordinea de zi sub aspectul incidenței O.G. nr. 47/2022, dar acest act 

normativ are mai multe puncte, legate de creșterea prețului, creșterea prețului la manoperă, sunt mai multe 

scenarii posibile acolo. 

D-l Bălan Eugen ia cuvântul și spune că este un contract subsecvent de lucrări, care face parte dintr-un 

acord cadru, iar contractarea a fost făcută pe prețurile de la momentul semnării acordului cadru. 

D-l Primar spune că acest lucru s-a întâmplat înainte de apariția O.G. nr. 47/2022. 
D-l Bălan Eugen spune că este vorba de anul 2020, s-a ofertat pe prețurile de atunci, între timp s-au 

modificat și prețurile și manopera și sunt actualizate la momentul la care s-a executat lucrarea. 

D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă această explicația nu putea fi inserată în raportul de 

specialitate. 

D-na Secretar General spune că este invocată  O.G. nr. 47/2022 în raportul de specialitate. 

D-l Popa Marius Cristian spune tocmai ce a menționat,  că această ordonanță prevede o multitudine de 

scenarii, trebuie specificat la care variantă se referă .  
Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi  pentru). H.C.L. nr. 213. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre pentru 

aprobarea modificării H.C.L. nr. 20/26.01.2023 privind aprobarea prețurilor de pornire la licitație pentru 

materialul lemnos, fasonat sub formă de sortimente la drum auto, destinat valorificării acesteia către 

operatorii economici, în anul de producție 2023, astfel cum a fost modificată prin H.C.L. nr. 111/ 

06.04.2023. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian spune s-au solicitat discuții, astfel în memoriul de specialitate nu a regăsit la 

ce cantitate de material lemnos se referă, din textul proiectului se înțelege că pentru toate materialele 

lemnoase la drum auto care se explotează în anul 2023 și întreabă dacă este așa sau se referă numai la ce 

este pe stoc și este nevandabil, întrucât a regăsit în  hotărârea consiliului de administrație referiri la faptul 

că materialul lemnos se depreciază, se sufocă lemnul de fag. 

D-l Sipos Attila spune că așa este pentru că organizează licitații din două în două săptămâni și s-a 

ajuns la faza în care aproape nu mai vine nimeni, nu există ofertanți, iar acel materila lemnos în condițiile 

actuale se depreciază și acum dumnealui nu poate spune ce cantitate de material lemnos va fi scoasă la 

licitație până la finalul anului pentru că materialul lemnos este apreciat vizual, cum s-a recepționat 

platforma primară materialul lemnos în termen de 10-14 zile se scoate la licitație, conform legii, dar în 

condițiile în care nu există ofertanți, mai trec 10-14 zile și lemnul deja s-a depreciat, pentru acel material 

lemnos trebuie să se facă încă un proces verbal de declasare și proces tehnologic. 
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D-l Popa Marius Cristian spune că, în urma acestei hotărâri, nu se știe cât se diminuează efectiv 

veniturile Regiei și, în mod direct, bugetul local, nu poate aprecia acet lucru. 

D-l Sipos Attila spune că nici dânșii nu pot aprecia pentru că nu se știe ce cantitate se va scoate la 

licitație până la sfârșitul anului, la începutul anului a existat un preț de 450 lei la buștean de rășinoase și 

fag, după care s-a solicitat majorarea la 500 lei,  au avut loc 2-3 licitații, au existat ofertanți, la penultima 

licitație a venit un singur ofertant, iar la antepenultima licitație nu s-a prezentat nimeni. 

D-l Popa Marius Cristian spune că aceasta este o acțiune pasivă, respectiv se scoate materialul lemnos 

la licitație și se așteaptă ofertanți și întreabă ce acțiuni active de marketing s-au realizat pentru vânzarea 

lemnului, motiv pentru care dorea să aibă o discuție cu d-l director care a fost director comercial la Regie și 

făcea acest lucru, pentru că este ușor să se stea în pasivitate. 

D-l Sipos Attila spune că se dă anunț în trei locații diferite. 

D-l Popa Marius Cristian spune că d-l Hermean se ocupa cu valorificarea superioară a lemnului și 

avea tot felul de mecanisme prin care tot lemnul să fie valorificat. 

D-l Sipos Attila spune că această funcție d-l Hermenean o deținea în cadrul Regiei Naționale a 

Pădurilor. 

D-l Popa Marius Cristian spune că asta nu însemană că la RPLP trebuie să se stea în pasivitate și 

spune că la Ghimbav sunt 3 firme care fac furnir tehnic și furnir estetic și aduc material din  altă parte și 

întreabă dacă a luat cineva legătura cu acestea. 

D-l Sipos Attila spune că RPLP nu are furnir tehnic și estetic. 

D-l Gîndac Nicolae întreabă de ce nu se dă lemnul de foc cetățenilor. 

D-l Popa Marius Cristian spune că anumite cote trebuie date agenților economici. 

D-l Sipos Attila spune că lemnul de foc se valorifică către populație. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi  pentru). H.C.L. nr. 214. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prețurilor de pornire la licitația publică cu strigare de masă lemnoasă pe picior ale partizilor, în 

vederea valorificării acesteia către operatorii economici, pentru anul de producție 2023. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul, cu discuții în plen 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi  pentru). H.C.L. nr. 214. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 8  de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a masei lemnoase  pentru partida P 

442/2300156800390 din U.P. VI Tărlung, u.a. 51A%. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi  pentru). H.C.L. nr. 214. 

D-na Stoica Gabriela spune că cetățenii de pe străzile cuprinse în proiectul Anghel Saligny au primit o 

informare din partea primăriei cu privire la demararea lucrărilor și cei de pe str. Mihai Eminescu întreabă 

dacă se amenajează ceva pentru a putea ajunge la locuințe. 

D-l Primar spune că se va vedea punctual pentru fiecare locație și se vor identifica modalități pentru a 

se putea permite accesul. 
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D-na Preşedinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, 

drept pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Ora 16:36. 

 

 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                                                            APROBAT 

         CONSILIER LOCAL,                                                                           PRIMAR 

          Ec. TÓTH SÁNDOR                                                                  Ing. POPA VIRGIL 
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SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

                    C.J. ZAMFIR GETA 
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Insp. Acăroaie Elena 

 


